
Krabbe sesongen høsten 2011 Havbris jr 



Starten på sesongen 
Vi startet sesongen veldig optimistisk i 
perfekte forhold. 

 

I år satset vi litt hardere, vi hadde 
mere teiner i havet. Vi har spredt dem 
over større området  . Dermed var vi 
ikke i tvil at det skulle bli et rekord år. 

 

Men optimismen forsvant ganske fort 
når vi startet. Første  dagene var det 
normalt fiske , men så ble det brått  
veldig dårlig. 

 

Vi prøvde ulike måter å egne på, med 
ulikt agn. Men det så ikke ut som noen 
ting hjalp .  

 

Det så ut som krabben var veldig  rolig 
Så du kunne få noen krabber i en teine 
mens neste var stort sett tom. 

  



Det var veldig frustrerende å dra stort 
sett tomme teiner,  så vi måtte prøve 
nye lokaliteter. 

 

Men det var det samme resultatet, det 
virket som eneste mulighet å få bra 
kvantum var  MANGE teiner å  dermed 
lange dager.  

Vi er veldig glade at vi ikke kjøper agn, 
vi har Havbris til å fiske stort sett alt av 
det vi trenger til agn. Uten gratis agn 
har det hvert veldig tøft når det ble så 
dårlig i starten av sesongen.  

 

Det så ut som kvantumet var jamt 
dårligere på de fleste krabbefeltene. 
Dermed var Fosen skalldyr interesserte 
i mye krabbe, så vi følte  vi måtte stå 
på litt ekstra. Vi hadde tross alt satt 
oss et mål for sesongen.  

 

 



Utover høst vart det no som vanlig 
dårlig vær. Men vi har ganske god 
erfaring med dårlig vær fer da blir det 
somregel meier krabbe.  

Det verke som krabben er meiere i 
bevegelse når det blir dårlig vær. 

 

Men i år verka det ikke som det ble 
noe mere  krabbe av betydning. 

  

Vi hadde et lyspunkt så langt , det var 
veldig lite vasskrabbe. Så  det tydet 
kanskje på at det var ganske kalde i 
vannet. Men i det lange løp er det jo 
viktig at vi ser mengder av vasskrabbe, 
det er viktig å få rekrutering å vekst på 
krabben. 



Vi gjordet det vi kunne for å holdet 
kvantumet oppe, det ble lange dager. 

Men vi får tilbakemelding av Fosen 
skalldyr at det var virkelig bra 
matinnhold i krabben.  

 

Det virket som matinnholdet i krabben 
var veldig god i slutten av sesongen. Så 
vi forlenget sesongen med ca 14 dager 
kontra tidligere år. Å vi så betydelig 
bedring i fisket på slutten.  

 

På slutten var det VELDIG my krabbe, 
men 70% var vasskrabbe. Så vi har et 
håp om at neste år blir det normale 
havtemperaturer.  



Målet for året 

 

 

 

 

 

Etter mye slit og lange dager, greide vi 
å nå målet på hundre tonn. 

 

Å da vart vi møtt med ballonger og 
Norske flagg på kaia til Fosen skalldyr.  

Det var jo veldig gøy.. 

Å overaskende.. :D 

 

 



Konklusjon 
Jeg føler meg ganske sikker på at det ikke 
er snakk om noe overfiske. Vi prøvde på 
mange nye plasser  som det ikke har 
hvert fisket på noen år, å der var det det 
samme fiskeriet. 

 

Fiskeriet stabiliserte seg i slutten av 
september og det ble ganske bra fiske i 
oktober å november. 

 

Jeg tror krabbe fisket har hvert lite 
lønnsomt , skulle vi ha kjøpt alt agn som 
vi bruker i løpet av en sesong. 

 

Vi ser at det er stort behov for å  ha 
kapasitet å kjøre store distanser. Det 
virker som vi må lenger ut og ha større 
område for å få samme kvantum som før. 

 

Vi  ser at alle utgifter øker men det virker 
som prisen for krabben ikke øker i takt 
med dette. Det virker også som 
etterspørselen øker. Så vi håper på en 
høyere pris..!   

 



Satsing fremover 

Vi ser nå at vi har et stort behov får å 
få ny og raskere båt, vi bruker nå i dag 
opp til 3 timer  til  de settene som er 
lengst unna. Da blir det mye daudtid, 
tider er penger..! 

 

Så med dette har vi Bestilt en ny  
Cleopatra 36. Vi håper med dette å 
dekke etterspørselen som Fosen 
skalldyr har. 

 

Med dette takker jeg for meg,  å  håper 
på mange gode år med krabbe fiske 
framover. 

Å vi ser veldig fram til sesongen 2012, 
med ny båt og nye muligheter…!  



Cleopatra 36 


